
Boh otvára brány sŕdc  
Ďakujeme za krásnu Veľkonočnú vigíliu, vysielanú naživo            

z Trnavej Hory. Bolo to tak úžasné - Boh aj napriek 

všetkému bol s nami. Cítili sme sa, akoby sme boli priamo     

u vás v kaplnke. Nikdy som si nevedela predstaviť , že 

veľkonočné trojdnie nebudem sláviť v chráme, ale vďaka 

Bohu , vám (celebrujúcemu kňazovi) a vašim milovaným 

farníkom sme mohli čerpať každý deň silu a vidieť, ako Boh 

koná v našom živote. Otváral nám brány srdca, ktoré boli 

dávno zamknuté alebo neobjavené. A dnes nám ukázal, že 

smrť nemá žiadnu moc a že naše osobné vzkriesenie je - 

byť lepším, úprimnejším a otvorenejším. Aleluja  
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